
U z n e s e n i e  č.2 /2014 
z 1. zasadania Obecného zastupiteľstva obce Zubrohlava, 

konaného dňa 12. decembra 2014  

Obecné zastupiteľstvo obce Zubrohlava 

1/ B E R I E  N A  V E D O M I E   
Kontrolu plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcom zasadaní obecného zastupiteľstva      

2/ S C H V A Ľ U J E  
 
1.  Program rokovania Obecného zastupiteľstva obce Zubrohlava. 
2.  Rámcovú náplň komisií obecného zastupiteľstva 
3. Programový rozpočet obce na roky  2015 – 2017 
4.    Kúpnu zmluvu na  kúpu pozemkov  pod miestnu komunikáciu zapísané  na LV  č.2536  
       k.ú. Zubrohlava   parcely registra „C“ evidované na mape určeného  operátu: C KN   
       parc.č. 1235/9 orná pôda o výmere 174m2, CKN parc.č. 1235/14 orná pôda o výmere  
       43m2  pod B1 Jozef Banas, Zubrohlava, Školská 250  v ½ úč. , B2  
       Eva Rentková rod. Banasová, Zubrohlava, Klinec II. 199 v ½ úč.      
       za sumu 1€   v prospech  obce Zubrohlava, IČO 00315044 v celosti. 

 
 

3/  DOPĹŇA 
       
1. členov komisií z radov poslancov 
 
       1.  Komisia Ochrany verejného poriadku a riešenia priestupkov:  
            Mgr. Daniela Čierniková 

 
2. Komisia Pre rozvoj regionálnej kultúry, vzdelávania a športu: 

             Ľuboš Sroka 
 

3. Komisia Stavebná  
            Eduard Herdel 

   
4. Komisia  sociálna a zdravotná  
     Ing. Elena Gereková  
  
5. Komisia Finančná   

Bc. Dominik Šturek 
 

   2.  člen Rady školy 
 Mgr. Daniela Čierniková    

          
 

Pavol  B u g e ľ 
           starosta obce 

 



Zápisnica   z 1. zasadania obecného zastupiteľstva  v Zubrohlave konaného  
                                            dňa 12. decembra 2014 
 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

Prítomní: Pavol Bugeľ, starosta obce  
Poslanci : Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková Ing. Elena Gereková, Eduard Herdel,   
               Tibor Rentka, Sroka Ľuboš Bc.Dominik Šturek,   Ing. Martin Šturek       
.  
Neprítomní: PhDr. Zlatica Gereková  
 
Ďalší prítomní: Mgr. Gabriela Teleláková, hlavný kontrolór obce  
Mgr. Jozefa Šurinová, zamestnanec obce  
Mgr.Zuzana Lipovská, účtovníčka obce 

Verejnosť: Ondrej Čiernik, Lukáš Šaradin 

 

PROGRAM :  
1. Otvorenie  
2. Určenie zapisovateľa  
3. Informácia o plnení uznesení prijatých na predchádzajúcom zasadaní  
4. Programový rozpočet obce na roky 2015 -2017  
5. Rôzne  
6. Záver  
 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia  
Rokovanie Obecného zastupiteľstva otvoril Pavol Bugeľ, starosta obce, ktorý privítal 
všetkých prítomných poslancov a Mgr.Gabrielu Telelákovú, hlavnú kontrolórku obce 
a prítomných občanov.  
Ospravedlnení poslanci: PhDr. Zlatica Gereková .  
Starosta konštatoval, že počet prítomných poslancov je 8 a obecné zastupiteľstvo je uznášania 
schopné.  
 
K bodu 2. Určenie zapisovateľa,  
Zapisovateľka: Mgr. Jozefa Šurinová  
Starosta predniesol návrh programu rokovania.  
Ing. Martin Šturek dal návrh na zmenu programu rokovania a to doplnenie členov komisií 
a doplnenia člena do Rady školy.  
Tento bod programu bol doplnený do rokovania.  
 
SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA:  
            1. Otvorenie  

2. Určenie zapisovateľa  
3. Informácia o plnení uznesení prijatých na predchádzajúcom zasadaní  



            4.  Komisie – doplnenie členov  
            5.  Rámcová náplň komisií obecného zastupiteľstva 
            6. Programový rozpočet obce na roky 2015 -2017  
            7. Rôzne  
            8. Záver  

   
 
 

K bodu 3. Informácia o plnení uznesení z ustanovujúceho zasadnutia obecného 
zastupiteľstva zo dňa 05.12.2014  
Starosta obce predniesol kontrolu plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcom zasadaní 
obecného zastupiteľstva.  
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Zubrohlava v súlade § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení neskorších zmien a predpisov prijalo uznesenie.  
č. 2/1 Berie na vedomie  
 
informáciu o plnení uznesení z ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva  dňa 
05.12.2014.   

Hlasovanie: za: 8  Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková Ing. Elena    
Gereková, Eduard Herdel, Tibor Rentka, Sroka Ľuboš 
Bc.Dominik Šturek,   Ing. Martin Šturek       

  

K bodu 4. Komisie doplnenie členov  
 
Mgr. Daniela Čierniková dala návrh,  aby každý poslanec pracoval v dvoch komisiách. 
Poslanci si potom určili v akých komisiách chcú pracovať. 
Ochrany verejného poriadku a riešenia priestupkov: Mgr. Daniela Čierniková 
Pre rozvoj regionálnej kultúry, vzdelávania a športu: Ľuboš Sroka 
Stavebnej: Eduard Herdel 
Sociálnej a zdravotnej: Ing. Elena Gereková  
Finančnej: Bc. Dominik Šturek 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 2- 3/ 1.1, 1.2,1.3,1.4,1.5 
 

Hlasovanie: za: 8  Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková Ing. Elena    
Gereková, Eduard Herdel, Tibor Rentka, Sroka Ľuboš 
Bc.Dominik Šturek,   Ing. Martin Šturek       

 
 člen Rady školy 

 Mgr. Daniela Čierniková    
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.2- 3/ 2 

Hlasovanie: za: 6 Silvia Čajková,  Ing. Elena   Gereková, Eduard Herdel,    
                                    Tibor Rentka, Sroka Ľuboš Bc.Dominik Šturek,         

            Zdržali sa 2:     Mgr.Daniela Čierniková, Ing.Martin Šturek 
 



 
 
K bodu 5. Rámcová náplň komisií obecného zastupiteľstva 
 
Zástupca starostu Ing. Martin Šturek predložil návrh Rámcovej náplne komisií obecného 
zastupiteľstva, ktorý tvorí súčasť zápisnice. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 2/ 2.2 

Hlasovanie: za: 8  Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková Ing. Elena    
Gereková, Eduard Herdel, Tibor Rentka, Sroka Ľuboš Bc. 
Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek       

 
 
 
K bodu 6. Programový rozpočet  na rok 2015 – 2017  
 
Účtovníčka obce Mgr. Zuzana Lipovská predniesla prítomným poslancom návrh 
Programového rozpočtu podľa jednotlivých programov. 
Starosta prítomných oboznámil, že je navýšenie v programe miestnych komunikácií z dôvodu 
rozšírenia  a zvýšenia nákladov na ich základnú a zimnú údržbu.   
Ďalej vystúpil Lukáš Šaradin, ktorý vyzval prítomných, že obec ak chce realizovať väčšiu 
investíciu môže čerpať z PPP projektov, sú to výhody pre obec, ide o to ako sa nastaví zmluva 
s dodávateľom, ak obec nemá dostatok financií, je to dobrá možnosť. 
K tomuto  vystúpil Dominik Šturek, ktorý na toto vystúpenie zareagoval, že financovanie cez 
PPP projekty  je populárne stavať diaľnice a iné rozsiahle projekty ktoré sú považované za 
urgentnú potrebu pre ľudí. U kultúrneho domu máme v blízkej dobe vyhliadky výhodnejšieho 
financovania. 
Pri predkladaní bola predložená žiadosť TJ SOKOL Zubrohlava o poskytnutí príspevku na rok 
2015, z čoho vznikla veľká diskusia. Starosta obce a účtovníčka oznámili, že TJ nemá 
zvoleného predsedu, ktorý by zodpovedal na prijaté financie a žiada TJ SOKOL , aby na budúce 
zasadanie predložili vyúčtovania za rok 2014 na strane jednej a požadovanú finančnú čiastku 
na strane druhej. TJ má nadštandartný rozpočet. K tomuto vystúpil Sroka Ľuboš, aký je to 
nadštandart. Poplatky za rozhodcov sa z roka na rok zvyšujú, je potrebné platiť aj trénera. Dal 
návrh, že by bolo dobré zakúpiť viacmiestné vozidlo pre účely TJ, aby sa hráči nevozili na 
osobných automobiloch, ktoré sú predimenzované. 
K tomuto  bodu vystúpil Ondrej Čiernik a dal návrh, aby predsedu TJ zobral predseda športovej 
komisie. Ďalej prítomných oboznámil so zložením výboru  TJ: Ondrej Čiernik, Daniel 
Mokošák, Ľubomír Gerek, Martin Herdel, Jozef Zemančík. 
Ing. Gereková- TJ nemá gazdu. Nemá vedenie a nie je s kým jednať. Má skúsenosti s tým, že 
keď ju pozvali na schôdzu, tak tam skoro nik neprišiel. 
V závere bol predložený návrh na poskytnutie príspevku pre TJ SOKOL Zubrohlava v takej 
výške ako bol v roku 2014, táto položka sa v priebehu roka dá vždy navýšiť. 
Poslanci Ľuboš Sroka a Eduard Herdel vystúpili, že by bolo dobré uvažovať o úvere na 
výstavbu nového kultúrneho domu. 
Martin Šturek reagoval, aby sa s úverom na kultúrny dom zatiaľ počkalo, že je možné, že 
v novom programovom období 2014-2020 budú vypísané nové výzvy, v rámci, ktorých budeme 
môcť žiadať na výstavbu nového kultúrneho domu. 
Dominik Šturek vystúpil, že je potrebné stanoviť si priority. Zabezpečiť ľuďom patričné služby 
v obci  a potom uvažovať nad väčšími investíciami. 



V závere vystúpil Martin Šturek, ktorý predniesol potrebu, nového ozvučenia kultúrneho domu, 
ktoré bude možné využívať aj pri iných príležitostiach vonku (napr. Dožinky) a potrebu 
zakúpenia nového fotoaparátu, ktorý by sa využíval pri podujatiach v obci. 
Po týchto vystúpeniach starosta dal hlasovať za návrh programového rozpočtu. 
Programový rozpočet tvorí súčasť zápisnice. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie  č. 2/ 2.3 
 

Hlasovanie: za: 7  Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková Ing. Elena    
Gereková, Tibor Rentka, Sroka Ľuboš Bc.Dominik 
Šturek,   Ing. Martin Šturek       

                                     zdržal sa : 1     Eduard Herdel 
 
 
K bodu 7 Rôzne 
 
V tomto bode starosta  predložil návrkh na schválenie kúpnej zmluvy  na nákup pozemkov pod 
miestnu komunikáciu zapísané  na LV  č.2536 k.ú. Zubrohlava   parcely registra „C“ evidované 
na mape určeného  operátu: C KN  parc.č. 1235/9 orná pôda o výmere 174m2, CKN parc.č. 
1235/14 orná pôda o výmere 43m2  od vlastníkov Jozefa Banasa  a Evy Rentkovej za sumu 1€ 
v prospech  obce Zubrohlava. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesnie č. 2 - 2.4 

Hlasovanie: za: 8  Silvia Čajková, Mgr. Daniela Čierniková Ing. Elena    
Gereková, Eduard Herdel, Tibor Rentka, Sroka Ľuboš 
Bc.Dominik Šturek,   Ing. Martin Šturek       

 
 
 
V závere starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadanie obecného zastupiteľstva 
ukončil. 
 
 
 
 
 
 
         Pavol  B u g e ľ 
          starosta obce 
 
 

 

 

 

 


